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Geachte mevrouw Roos-Andriesse,

op woensdag 22 maart 2017 heeft u vragen gesteld over onderhoud dak cSB
In deze brief leest u onze antwoorden.

Vraag 1

Hierbij verzoek ik u mij te bevestigen dat er geen onomkeerbare besluiten worden genomen tav:
Renovatie dak van de St Franciscusschool. Ik verwijs naar mijn e-mail correspondentie van
gisteren hierover met de ambtenaren. Intussen heb ik contact gehad met de experts. Beiden
verklaren dat de door u begrote kostenpost niet verantwoord is. De EUR 130 a 140k voor
renovatie van het dak van deze voormalige school, is niet alleen veel te hoog, de werþaamheden
zoals u ze voorstelt, zijn niet nodig. Dat is wat ik gisteren vernomen heb van twee externe
deskundigen. De mededeling van de ambtenaar dat hij er nu wel klaar mee is en de zaak gaat
uitbesteden, daarvan zeg ik: absoluut onverantwoord en onacceptabel. Dit betreft
gemeenschapsgeld.

Antwoord 1

Wij hebben de omvang van het noodzakelijke onderhoud aan het dak extern laten toetsen.
Vervolgens heeft de architect daarvoor een werkomschríjving en tekeningen gemaakt. Daarna
hebben wij op uw verzoek een door u voorgedragen deskundige het dak laten inspecteren. De
inspectieresultaten komen hoofdzakelijk overeen. In aanvulling daarop willen wij, conform de
wettelijke eisen valbeveiliging aan laten brengen. Omdat mede daardoor grote delen van het dak
moeten worden aangepakt, laten we overal direct vochtkerend ademend folie aanbrengen.
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Conform het aanbestedingsbeleid zullen wij meervoudig onderhands voor de opgestelde
werkomschríjving prijzen opvragen. Daarmee ontstaat meer inzicht in de daadwerkelijk kosten
Nadat die bekend ziJn, zullen wij besluiten over de uitvoering.
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